
Ilves ry.  Jalkapallojaoston kokous                        Muistio 

Keskiviiko 22.2.2023 klo 16-18:30 Toimisto Rieväkatu 12 / Teams 

 

Paikalla  

Heikki Tarvainen, Matti Anttonen, Pekka Huikuri, Timo Kotilainen, Miikka Kyllönen, Jouko Turunen, 
Leena Työläjärvi, Anna Grönroos, Toni Hevonkorpi, Juha Pakarinen, Paula Rossi 

 

Teams  

 Ilona Pasma, Janne Räsänen 

 

1. Kokouksen avaaminen ja osallistujat 

Ilona Pasma avasi kokouksen klo 16.11. 

Heikki Tarvainen valittiin puheenjohtajaksi. 

Sihteeriksi valittiin Miikka Kyllönen. 

 

2. Edellisen kokouksen muistio  

Hyväksyttiin edellisen kokouksen muistio. 

 

3. Mehiläinen 

Toni Hevonkorpi: Kari Pansio allekirjoittanut sopimuksen, Mehiläisen nimi vielä puuttuu.  

 -IlvesPlus siirtyy maaliskuussa 2023 Mehiläisen omistukseen 

  

4. Viestintästrategia 

Pekka Huikuri: Koulutyö Palloliittoon (SPL-1). Tavoitteena löytää ”Ilveksen oma ääni”. Käytiin läpi 
PowerPoint-esitys ja keskusteltiin jalkapallojaoston roolista ja linjauksista viestinnästä. Viestintätiimi  
(Pekka Huikuri, Anna Grönroos) tekee ehdotuksen viestinnästä vastaavista henkilöistä sekä 
viestintästrategiasta ja esittelevät ehdotuksen myöhemmin. 

 

5. Talous 

Matti Anttonen esitteli EmCen raportteja. Alikustannuspaikkojen selvennys maaliskuun kokoukseen. 

 

6. Kausipalautteiden läpikäynti 

Paula Rossi esitteli viime kauden kausipalautteiden avoimia vastauksia ja niiden analysointia. Paula 
toimittaa jaostolle tarkemman analyysin ja johtopäätökset vielä erikseen. Viestinnän selkeyttäminen 
ja valintojen perusteleminen keskeisimpiä asioita. Yhtenä kehitystoimenpiteenä joukkueenjohtajien ja 
valmentajien yhteinen WhatsApp-ryhmä sekä talouden avaaminen vanhemmille vielä 
konkreettisemmin.  

 
 

7. Pelaajien kehityskeskusteluiden status 

Jouko Turunen esitteli kehityskeskusteluiden statuksen. Suurimmalla osalla joukkueista keskustelut 
on pidetty tai käynnissä ja lopuilla ikäluokilla suunnitelma keskusteluiden läpiviemisestä. 

 

Janne Räsänen kertoi huippuvaiheen pelaajakeskusteluista, osittain hoidettu. Janne tekee 
selvityksen.  

 

  



8. Muut asiat 

a. Futsal 

i. Keskusteltiin futsalin mahdollisuuksista jalkapallon rinnalla ja miten futsal-
harrastajien määrää saadaan lisättyä. 

ii. Viestintästrategian kehittäminen 

iii. Maaliskuussa 2023 futsal-päättäjäiset, jossa pyritään kehittämään yhteisöllisyyttä 

iv. Talousarvio futsalin osalta 

v. Ilves Futsal Hall of Fame julkaisu 

b. Tammelan operaattorin kilpailutus 

i. 6.3. 2023 täytyy jättää paperit sisään 

ii. tietyt kriteerit, jotka hakijan täytyy täyttää  

c. Futis-Liigan uusi varusvarasto  

i. PMK-talo, tila varattu, allekirjoitusta vaille valmis 

d. Paula Rossi: Vaasan yliopiston hankerahoitus 

i. Ilvekseen ollaan todennäköisesti yhteydessä 

 

 

9. Seuraava kokous 

Seuraava kokous päätettiin pitää 20.3.2023 klo 16:00, toimistolla. 

 

10. Kokouksen päättäminen 

Heikki Tarvainen päätti kokouksen klo 18:30 

 
 

 

 

 


